
PROTOKÓŁ Nr 0063 – 9/ 50 /2010 
z obrad Komisji Rewizyjnej 
w dniu 30 sierpnia  2010r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 9.00- 11.10 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie          
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Joanna  
Żmudzińska – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój – 

na 2010 rok,  
• projekt uchwały  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Miasta Jastrzębie – Zdrój za pierwsze 
półrocze roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 
I półrocze roku budżetowego,  

• projekt uchwały w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu 
do jej rozpatrzenia,   

 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 14 czerwca 2010 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał   Przewodniczący  Komisji – Zbigniew Rutkowski. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad. 2 
 
Przyjęcie porządku obrad 
 
Komisja przyjęła porządek obrad głosami: za– 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się– 0. 
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Ad. 3 
 
Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój – 
na 2010 rok,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - 
Dariusz Holesz. Poinformował, że proponuje się  zwiększyć plan dochodów 
bieżących budżetu Miasta na 2010 rok o kwotę 473 746 zł w dziale 100 – 
Górnictwo i kopalnictwo w związku z wpłatą z tytułu szkód górniczych od JSW 
S.A. KWK "Borynia" i zwiększyć plan wydatków bieżących o tę samą kwotę w 
dziale 100 – Górnictwo i kopalnictwo, rozdziale 10001 – Górnictwo węgla 
kamiennego z przeznaczeniem na remont nawierzchni ul. Powstańców.  
Proponuje się  zmniejszyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta na 2010 
rok o kwotę 9 500 zł w dziale 801 Oświata i wychowanie z tytułu wpłat za 
wyżywienie w Publicznym Przedszkolu Nr 9 w Jastrzębiu - Zdroju w związku z 
mniejszą niż planowano liczbą dzieci uczęszczających do placówki. 
Jednocześnie proponuje się zmniejszyć plan wydatków bieżących 
przeznaczonych na zakup środków żywności w dziale 801 – Oświata i 
wychowanie, rozdziale 80104 – Przedszkola o tę samą kwotę. 
Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących w  dziale 010 – Rolnictwo i 
łowiectwo, rozdziale 01008 – Melioracje wodne o kwotę 93 500 zł z 
przeznaczeniem na utrzymanie urządzeń melioracyjnych na terenie Miasta, w 
związku ze szkodami, jakie wyrządziły tegoroczne, intensywne opady.  Środki 
na ten cel proponuje się przekazać Miejskiej Spółce Wodnej „Jastrzębie” w 
formie dotacji celowej z wydatków planowanych na dofinansowanie osobom 
fizycznym do realizacji zadań zakresu ochrony środowiska  w dziale 900 – 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90001 – Gospodarka 
ściekowa i ochrona wód.  
W związku z koniecznością nabycia nieruchomości przy ul. Pszczyńskiej z 
przeznaczeniem pod budynek Ochotniczej Straży Pożarnej proponuje się 
zwiększyć plan wydatków majątkowych w dziale 700 – Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, 
na zadaniu  Nr 28 Wykupy gruntów o kwotę 131 223 zł. Środki na ten cel 
proponuje się przesunąć z niewykorzystanych wydatków bieżących 
planowanych w tym samym dziale i rozdziale na odszkodowania na rzecz osób 
fizycznych w wysokości 126 723 zł i częściowo z niewykorzystanych wydatków 
bieżących planowanych w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska, rozdziale   90095 – Pozostała działalność będących w dyspozycji 
Wydziału Architektury w wysokości 4 500 zł. Proponuje się zwiększyć plan 
wydatków bieżących w dziale 710 – Działalność usługowa, rozdziale 71004 – 
Plany zagospodarowania przestrzennego o kwotę 6 000 zł z przeznaczeniem 
na opracowanie koncepcji uporządkowania i ewentualnej rozbudowy 
istniejącego parkingu dla klientów Urzędu Miasta oraz przygotowanie 
koncepcji budowy nowego parkingu przy Urzędzie Miasta. Środki na ten cel 
proponuje się z niewykorzystanych wydatków bieżących planowanych w dziale 
900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdziale   90095 – 
Pozostała działalność będących w dyspozycji Wydziału Architektury. Proponuje 
się zwiększyć plan wydatków majątkowych w dziale 750 – Administracja 
publiczna, rozdziale 75023 – Urzędy miast i miast na prawach powiatu, na 
zadanie Nr 12 Modernizacja budynku  Urzędu Miasta, w tym na potrzeby 
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zakładowego archiwum o kwotę 89 400 zł z przeznaczeniem na zakup i 
montaż drzwi antywłamaniowych i rolety antywłamaniowej 
w pomieszczeniach Urzędu Miasta w wysokości 26 400 zł, na koszty 
dostosowania instalacji elektrycznej i technicznej oraz przeciwpożarowej do  
nowo obowiązujących  norm w wysokości 58 120 zł oraz na wykonanie 
dokumentacji projektowej instalacji elektrycznej budynków garaży Urzędu 
Miasta w wysokości 4 880 zł. Środki na ten cel proponuje się przenieść z 
wydatków bieżących planowanych do realizacji w tym samym dziale 
i rozdziale na zakup mebli biurowych w wysokości 63 000 zł i z działu 900 – 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziału   90003 – 
Oczyszczanie miast i wsi z utrzymania zimowego miasta w wysokości 26 400 
zł. Proponuje się  zwiększyć plan wydatków majątkowych w dziale 851 – 
Ochrona zdrowia w rozdziale   85111 – Szpitale ogólne o kwotę 25 000 zł, 
zadanie Nr 47 – Zakup sprzętu medycznego z przeznaczeniem na zakup 
sprzętu do diagnostyki leczenia kamicy moczowodowej i guzów moczowodów. 
Środki na ten cel proponuje się przenieść z działu 900 – Gospodarka 
komunalna i ochrona środowiska, rozdziału   90003 – Oczyszczanie miast i 
wsi z utrzymania zimowego miasta.Zmiany zaproponowane w Załączniku Nr 1 
powodują zmniejszenie planowanego deficytu budżetu Miasta na 2010 rok o 
kwotę 27 081 180 zł. W związku z tym proponuje się zmniejszyć planowany 
do zaciągnięcia kredyt na zadania inwestycyjne o kwotę 5 800 000 zł i 
zwiększyć planowaną spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów o kwotę 
21 281 180 zł. 

 
Rutkowski Zbigniew 
 - Proszę powiedzieć na jaką imprezę przeznaczone są środki w kwocie 70 tys .zł? 
 
Krzysztof Baradziej 
 - Środki przeznaczone są na obchody 30 – lecia podpisania porozumienia 
jastrzębskiego. (koncert na Stadionie oraz obchody w Skate Parku). 
 
Holesz Dariusz 
 - Tradycyjnie na Komisję Skarbu będzie przygotowana autopoprawka do 
projektu uchwały.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Proszę powiedzieć co oznacza termin użyty w załączniku nr 7 do projektu 
uchwały – osnowa pozioma II i III klasy.  
 
Krzysztof Baradziej 
 - Osnowa pozioma oznacza znaki geodezyjne.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Miasta Jastrzębie – Zdrój za pierwsze 
półrocze roku budżetowego, informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 
I półrocze roku budżetowego, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że  projekt Uchwały Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 
w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Miasta Jastrzębie Zdrój za pierwsze półrocze roku budżetowego, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym przedsięwzięć oraz 
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 
kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego został przygotowany w związku z 
wejściem w życie przepisów nowej ustawy o finansach publicznych z dnia 27 
sierpnia 2009 roku (Dz.U. z 2009 roku Nr 157, poz.1240 ze zmianami) w celu 
dostosowania zapisów powyższej uchwały do obowiązujących przepisów. 
Realizacja  przedmiotu uchwały nie będzie powodowała skutków finansowych dla 
budżetu Miasta.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu 
do jej rozpatrzenia,   

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Kierownik Referatu 
Ewidencji i gospodarowania Mieniem – Danuta Kosyło. Poinformowała, że w toku 
prowadzonego postępowania administracyjnego w sprawie naliczenia opłat 
planistycznych została złożona przez Pełnomocnika strony skarga na działanie 
Prezydenta oraz sposobu rozpatrywania postępowań administracyjnych. Przepisy 
kodeksu administracyjnego precyzują tą kwestię w ten sposób, że w sytuacjach 
kiedy postępowanie nie jest zakończone decyzją ostateczną taką skargę  
rozpatruje właściwy organ. Na tę okoliczność został przygotowany projekt 
uchwały, który wskazuje na przekazanie skargi Prezydentowi Miasta jako 
organowi właściwemu do załatwienia skargi.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Po raz pierwszy spotykam się, że tego typu skargę przekazuje się 
Prezydentowi ? Z czego to wynika? 
 
Baradziej Krzysztof 
 - Uchwała była przez dłuższy czas konsultowana z Radcami Prawnymi.  
 
Kosyło Danuta 
 - 4 postępowania, które się toczą w sprawie naliczenia opłaty nie zostały 
zakończone decyzją ostateczną. Osoba nie zadowolona  z tego, że wzywamy ją 
do uzupełnia pewnych dokumentów poskarżyła się na Prezydenta jako, że 
niewłaściwe rozstrzyga sprawę. Sprawa jest cały czas otwarta.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Proponuję bardzo dokładnie przeczytać uzasadnienie do projektu uchwały a w 
szczególności art. 234 pkt. 1 KPA – „W sprawie , której toczy się postępowanie 
skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzeniu w toku postępowania. 
Organem właściwym do rozpatrzenia skargi jest organ uprawniony do wszczęcia 
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postępowania lub organ przed którym się toczy”. Toczy się przed Prezydentem 
więc Prezydent wszczął postępowanie.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - W artykule ze „Wspólnoty” prawnik odpowiada w temacie: Rozpatrywanie 
skargi na Wójta, Prezydenta, Burmistrza – „ Z istoty Rady Gminy jako organu 
uchwałodawczego działającego w trybie sesyjnym wynika , że aby Rada Gminy 
mogła zająć się skargą musi ona być przedmiotem obrad na Sesji Rady i podjęcia 
przez Rade uchwały. W tym celu Przewodniczący Rady powinien wprowadzić do 
porządku obrad punkt załączając do przekazania Radnym skargę. Każdą skargę 
skierowaną do Rady Gminy Przewodniczący Rady zobowiązany jest skierować 
pod obrady Rady.” 
 
Baradziej Krzysztof 
 - Źródłami prawa są ustawy,  a nie artykuły ze Wspólnoty Samorządowej. 
Mieliśmy spore wątpliwości dlatego uchwała była konsultowana z Radcami 
Prawnymi przez dłuższy czas. Nie czuję się na tyle biegły by tą opinię zmieniać.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Uchwała jest po terminie.  
 
Kosyło Danuta 
 - Osoba zgodnie z KPA została powiadomiona, że skarga zostanie skierowana 
pod obrady Sesji Rady Miasta.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Po raz pierwszy spotykam się, że skargę na Prezydenta rozpatruje Prezydent.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Również po raz pierwszy się z tym spotkałem, ale tak jak powiedziałem 
wcześniej jest to dogłębnie konsultowane z Biurem Radców Prawnych. Nie chcę 
podważać autorytetu Radców.  
 
Jaworecka Celina 
 - Jaka była naliczona stawka? 
 
Baradziej Krzysztof 
 - Nie chodzi o stawkę tylko osoba skarży się na procedurę. Pan jest 
pełnomocnikiem kilku osób w kilku różnych sprawach. Wymagamy od niego    
pełnomocnictwa.  
 
Kosyło Danuta 
 - Przepis wyraźnie mówi, że pełnomocnictwo musi być do każdej sprawy 
podłączone.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Dla mnie jest to postępowanie nie właściwe.  
 
Gałuszka Damian 
 - Z uzasadnienia wynika, że Wojewoda przekazał skargę Radzie Miasta. 
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Baradziej Krzysztof 
 - Zasada jest taka, że skargę przekazuje się do Rady. Tutaj  mamy do czynienia 
ze szczególnym przypadkiem.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Na czym polega szczególność skargi? 
 
Baradziej Krzysztof 
 - Nie ma rozstrzygnięcia w tej sprawie. Postępowanie jest w toku.  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Skargę na Prezydenta rozpatruje Rada Miasta. Przedstawicielem Rady jest 
komisja branżowa lub Komisja Rewizyjna.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
3. 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Szanowni Pastwo, musimy dokończyć sprawę kontroli przetargu na usługi. 
(OPS). Zwróciliśmy się z zapytaniem w tej sprawie do Pani dyrektor OPS oraz do 
Pani Chodakowskiej. Chodzi o to, że w dniu składania ofert złożono nie aktualne 
wypisy z Urzędu skarbowego o działalności gospodarczej.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Jeżeli ni było po drodze żadnego wyrejestrowania to logiczne, że stan był 
aktualny.  
 
Jaworecka Celina 
 - Jeżeli po raz drugi  zostało przyniesione zaświadczenie z niewłaściwą datą 
istnieje możliwość uzupełnienia tego dokumentu?  
 
Rutkowski Zbigniew 
 - Zdania były rozbieżne co do treści protokołu. Proszę Państwa musze napisać 
protokół zgodnie z literą prawa. Jeżeli będą zdania różne, to można wpisać 
zdanie odrębne.  
 
 
 
Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołu z  dnia 14 czerwca 2010 r.  
 
Protokół został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 
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Ad. 6 
 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Rutkowski podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Rewizyjnej  
        ZBIGNIEW RUTKOWSKI  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


